
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 
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w dniu 21 września 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra klimatu i środowiska Michała Kurtyki 

Oświadczenie dotyczy akcji promocyjnej, która została rozpoczęta w Lasach Państwowych. 

Lasy Państwowe ostatnio cieszą się dość złą sławą. Wynika to głównie z tego, że prowadzą rabunkową 

gospodarkę leśną. Ale Lasy Państwowe zdecydowały się na rozpoczęcie akcji promocyjnej. To nie przypa-

dek, że zdecydowały się zlecić przeprowadzenie akcji promocyjnej firmie, która do tej pory zajmowała się 

promowaniem Funduszu Sprawiedliwości, związanego ze Zbigniewem Ziobrą, bo powszechnie wiadomo, że 

Lasy Państwowe są dzisiaj obsadzone przez ludzi związanych właśnie ze Zbigniewem Ziobrą i z Solidarną 

Polską. Niestety, nawet ta sytuacja doprowadziła do kompromitacji, bo w filmie promującym Lasy Państwo-

we znalazł się ptak długoszpon, który jest gatunkiem niewystępującym nie tylko w Polsce, ale także w Euro-

pie. To świadczy tylko i wyłącznie o tym, że ta firma nie jest świadoma tego, czym się tak naprawdę zajmuje. 

Chciałbym się dowiedzieć, w jakim zakresie, w jakim trybie została ona wybrana, ile kosztuje ten kon-

kretny film promocyjny, jakie Lasy Państwowe mają nakłady promocyjne, ile w ogóle wydają na promocję 

swoich aktywności, jakie firmy są obecnie zatrudniane przez dyrekcję oraz jacy ludzie bezpośrednio za to 

odpowiadają. 

Stanisław Gawłowski 
 


